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Z A P I S N I K 
 

6. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 4.12.2019 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Marko Obid, Borut Eržen, Danilo Sedej, Aleš Tušar, 

Andraž Drešček, Saša Cvek, Jože Močnik, Andrej Valentinčič. 

Ostali prisotni: župan Gašper Uršič pri 2. točki, Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 5. redne seje sveta z dne 25.9.2019.  

2. Proračun za leto 2020. 

3. Rebalans proračuna za leto 2019. 

4. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Glede na to, da so člani sveta zapisnik v pregled prejeli že po elektronski pošti, je bil brez 

pripomb sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 5. redne seje sveta KS Cerkno z dne 25.9.2019. 

 

 

AD 2 

 

 

Predsednik Vid Lahajnar je besedo predal županu Gašperju Uršiču, da predstavi projekte 

katere ima Občina planirane v KS Cerkno za leto 2020,  le tako bo lahko usklajeno delovanje 

med KS in Občino. 

 

Župan Gašper Uršič je nadaljeval, da občina v prihodnje planira večje investicije kot so: 

 selitev zdravstvene postaje (le ta se je malo zavlekla zaradi presoje vplivov na okolje 

in priprave prostorskih načrtov), 

 ureditev starega gasilskega doma, 

 zaprtje Močnikove ulice od Gabrijela do Glavnega trga ter v tem sklopu urediti tudi 

fontano in območje okoli Društva upokojencev Cerkno ter 

 v sodelovanju s KS sanacija mrliške vežice v Cerknem. 

 



Dodal je še, da se planira obravnava končne oblike proračuna za leto 2020 konec januarja 

2020. 

KS je pohvalil pri celostnem urejanju kraja, kot so postavitve klopi ob sprehajalnih poteh, 

sanacija dolgo poškodovanega zidu na t.i. žvinskem placu, ureditev platoja za zeleni odrez. S 

KS si želi sodelovanja pri ureditvi otroškega igrišča v Mostaniji, javnega otroškega igrišča ter 

odbojkarskega igrišča. Nujno bo potrebno razmišljati tudi o ureditvi ekoloških otokov, 

morebiti iskati druge lokacije, kot se je to uredilo pri bivši policiji.  

 

Predsednik Vid Lahajnar je bil mnenja, da se območje fontane vendarle lahko zapre za 

parkiranje avtomobilov, s tem da se postavi cvetlična korita. 

 

Andrej Valentinčič je opozoril na dotrajane ograje in kandelabre po Cerknem. 

 

Župan Gašper Uršič je bil mnenja, da bi se jih z nizkim stroški dalo prebarvati. 

 

Borut Eržen je razmišljal, da bi bilo za preveriti koliko stanejo pocinkani kandelabri. Mogoče 

bi jih bilo smiselno postopoma menjati s pocinkanimi. 

 

Danila Sedeja je zanimalo ali je v planu tudi umiritev prometa mimo gostilne Pr Štruklu in 

celotne Bevkove ulice in Cvetkove ceste. Opaža, da so hitrosti ob poteh v šolo previsoke, 

problem pa je tudi neosvetljen prehod pri muzeju. 

 

Župan Gašper Uršič je odgovoril, da se z Direkcijo za ceste išče možne rešitve za Cvetkovo 

cesto in ostale predele naselja. 

 

Andraž Drešček je vprašal kaj občina planira s staro cesto proti Zakrižu. 

 

Župan Gašper Uršič je povedal, da Srečko Gračner pripravlja projekt razširitve te ceste od 

Cerknega do ovinkov pod Zakrižem, ki so bili sanirani v preteklosti. 

 

Borut Eržen je imel pomisleke glede povečanja tovornega prometa v primeru, da se bo cesta 

razširila. 

 

Andrej Valentinčič je opozoril na neurejeno parkirišče pri Karuzu. Zanimalo ga je tudi za kaj 

je planiran neurejen prostor pri Pudlčku. 

 

Danilo Sedej je dodal, da mogoče bi se pri Karuzu izboljšalo izgled že z odstranitvijo rdeče  

ograje. 

 

Župan Gašper Uršič je nadaljeval, da pri Pudlčku od Direkcije za ceste občina ne bo dobila 

soglasja za ureditev parkirišča, zaradi dovoza na državno cesto. Je pa s Hotelom Cerkno d.o.o. 

v dogovarjanju za odkup parcel, prav tako za ureditev začasnega parkirišča okoli vrtine. 

 

Danilo Sedej je vprašal kaj ima občina v planu na vodovodnih in kanalizacijskih vodih. 

 

Župan Gašper Uršič je povedal, da je v planu pregled vodovodnih cevi ob Bevkovi ulici. Ob 

nizkih cenah in posledično nizkih prihodkih občina lahko le postopoma sanira dotrajane vode. 

Pove še, da bi sanacija Čistilne naprave Cerkno s pripadajočimi vodi stala cca. 2,5 milijona 

EUR, ureditev predpisane javne kanalizacije po vaseh ter na ostalih območjih, dajanje 

subvencij cca. 4,5 milijona EUR. 



Borut Eržen je spomnil, da bi bilo s sanacijo Oresovke istočasno dobro vkopati kanalizacijske 

cevi ter v prihodnosti iskati možnosti priklopa vasi Čeplez in Planina . 

 

Župan Gašper Uršič je za primer povedal, da bi občino izgradnja centralne ČN v Ravnah stala 

cca. 350.000 EUR, v primeru priključitve na ČN Cerkno 750.000 EUR, v primeru dati 

subvencije pa do 140.000 EUR. 

 

Borut Eržen je predlagal, da bi se morale postopno začeti urejati posamezne ulice kot celota. 

 

Župan Gašper Uršič je dodal, da se pripravlja visoko resolucijski DOF, s katerim se bo  

ugotovilo dejansko stanje sistema. 

 

Danilo Sedej je vprašal, kaj lahko vsi skupaj naredimo, da pridemo do zemljišča Betne štale. 

 

Župan Gašper Uršič je člane seznanil, da je občina v dogovarjanju z Mihovimi za pridobitev 

služnosti oz. odkupa, za potrebe dostopa, da bi se potem lahko uredilo parkirišča. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je vprašal, če občina načrtuje ureditev odvodnjavanja na Rožni ulici. 

 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je bilo že v tekočem proračunu za ta namen rezerviranih 

80.000 EUR.  

 

Borut Eržen je imel pomisleke nad vrednostjo, zato si bo tudi sam ogledal na terenu. 

 

Andrej Valentinčič je spomnil, da je nujna ureditev ceste k Čednku. Srečko Gračner je 

pripravil idejno rešitev, v kateri je predvidena ureditev ocenjena na cca. 100.000 EUR. Bil je 

tudi mnenja, da projekt avtobusnih postaj v Čeplezu in Planini v nadaljevanju finančno in 

strokovno pelje občina. 

 

Aleš Tušar je spomnil na nevaren most v Gopalše, ki nujno potreben sanacije.  

 

Župan Gašper Uršič je poudaril, da gre najbrž za zasebno last in bo problem vlaganja v 

zasebno lastnino. Naj se najprej pripravi ocena sanacije, da bomo potem lažje govorili o 

finančnih možnostih sanacije. Bo pa potrebno tudi lastnike spomniti na sovlaganja. 

 

Boruta Eržena je zanimalo ali je v planu izgradnja pločnika ob Gorenjski cesti. 

 

Župan Gašper Uršič je odgovoril, da je za par hiš 1 milijon EUR velik vložek. 

 

Danilo Sedej je vprašal, kaj je v planu z zbirnim centrom in bil mnenja, da je pogled na zbirni 

center in bazene čistilne naprave potrebno nekako zakriti. 

 

Župan Gašper Uršič je povedal, da je občina v dogovarjanju s Komunalo Idrija d.o.o, da 

zbirni center prevzame v upravljanje, kar pomeni tako zemljišče kot tudi delavca. Strinjal se 

je, da se pogled zaščiti mogoče s postavitvijo panelne ograje, če to ne bo v pristojnosti 

upravljalca, se bomo naknadno dogovorili o financiranju in izvedbi. 

 

Borut Eržen je vprašal, kaj je v planu z zemljiščem v Logu, ko bo Močnik d.o.o. pospravil 

prostor ter ali se išče nadomestna lokacija za heliodrom. 



Župan Gašper Uršič je povedal, da se je dogovarjal za avto kamp, ampak v prvi fazi se bo 

samo nasulo malo peska in s tem omogočilo, da tam lahko parkira avtobus, ko pripelje turiste 

v Bolnico Franjo.  

Kar pa se tiče heliodroma, se bo ravno jutri 5.12.2019 na trenu iskalo najprimernejšo lokacijo. 

Ena izmed njih je na Reki, ker je na Poljanah le pogojno primerna. 

 

Predsednik Vid Lahajnar se je županu Gašperju Uršiču zahvalil za odziv na vabilo ter vse 

informacije. 

 

AD 3 

 

Pod tretjo točko je predsednik Vid Lahajnar predal besedo Valeriji Močnik. 

 

Valerija Močnik je povedala, da so vse v povezavi z rebalansom dobili po elektronski pošti. 

Ker ni bilo pripomb je bil v takšni obliki predlagan Občinskemu  svetu, kjer je bil tudi 

potrjen.  

 

Danilo Sedej je dodal, da glede na to, da je bil potrjen, ga nima smisla obravnavati, 

Osredotočiti se je potrebno na proračun za leto 2020. Predlagal je da se svet sestane še enkrat 

v tem letu in v grobem sestavi proračun za leto 2020. 

 

Ostali člani so se strinjali, da je naslednja seja 17.12.2019 ob 19. uri. 

 

        AD 4 

 

Predsednik Vid Lahajnar je člane seznanil s prošnjo Matjaža Kosmača, ki bo letos kot izbrani 

na razpisu organiziral Pravljično deželo. 

 

Vsi člani so se strinjali, da s strani KS Cerkno ne bo finančne podpore, glede na to, da so bila 

znana sredstva razpisa ter da bi sofinanciranje s strani KS pomenilo dvojno financiranje, kar 

pa je v nasprotju z zakonodajo. 

 

Borut Eržen je še predlagal, da bi morali imenovati skupino, ki bi pregledovala ponudbe, z 

namenom, da se kaj prihrani. 

 

Danilo Sedej je bil za konec še mnenja, da je fontano treba urediti. Potem pa se z Gabrijelom 

d.o.o. dogovoriti, kje se bo postavljalo šotor, da se vsakič znova s postavitvijo na drugih 

mestih ne uničuje tlakovcev. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.30. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar 


